

Dear Alumni,

Introduction to Bordeaux and its wine

Bordeaux is a city in France. It is the birthplace of the legendary Bordeaux blend where generations of wine growers have perfected the subtle art of blending to elevate ordinary wines into greater, more complex ones.

We are glad to organize a course with Bordeaux Wine School to introduce Bordeaux and its wine to us. It is our pleasure that our alumni, Mr. Wilson Kwok, who has co-hosted in a series of wine and food shows with TVB, will be the speaker. The event will include a 90 minute presentation on Bordeaux, the capital of wine civilization and a 30 minute wine tasting session.

A certificate of attendance will be issued by Bordeaux Wine School. As seats are limited, please register as soon as possible. However, all registrants must be over 18 years old.

We sincerely invite you to participate in this event, and the details are as below:

Date: 6th August 2011 (Saturday)
Time: 3:00 p.m. – 5:00 p.m.
Venue: W'Entrecote Restaurant,
6th Floor, Express by Holiday Inn Causeway Bay,
33 Sharp Street East, Causeway Bay, Hong Kong.
Fee: HK\$380
Registration: (1) Deposit the required fee to the following HSBC bank account
Beneficiary: Rosaryhill School Old Students Association
Savings Account No.: 002-0-191581
(2) E-mail the deposit slip together with your name, contact number, and
year of graduation to activities@rhsosa.org
Deadline: 30 July 2011

Best regards,

RHSOSA

Wilson Kwok, Wine Specialist

WILSON KWOK has one of the most impressive resumes in the food and wine industry in Hong Kong. Holding a Master's Degree of Enology at the University of Bordeaux, France as well as a Grand Diploma from the Cordon Bleu de Paris, in France, he was knighted by the French Government as Chevalier de L'Ordre du Merite Agricole for his outstanding contribution to French cuisine and wine. He has served actively as a judge in wine competitions since 1994. In 2006 he became the first in Asia to be invited to be a Member of the Jury for the prestigious wine competition, the Citadelles du Vin which is held in Bordeaux every year.

As managing director of the W's Group, Wilson oversees also the running of his flagship restaurant, W's Entrecote. He has published a number of cookbooks (bilingual Chinese and English) as well as contributed columns to a number of monthly journals including "Wine Now" Monthly Magazine (Chinese) as well as in the South China Morning Post. In January 2010, Wilson advised as well as co-hosted TVB Jade's 6 episode series, "Wine Confidential".

Most recently in October 2010, Wilson released his first volume (French) of the set of 4 wine glossary booklets in six languages with his own voice, including French, Italian, English, German, Spanish and Portuguese as a relevant reference model for the wine industry.

親愛的校友：

法國波爾多及其出產的葡萄酒

波爾多是法國最受矚目及最大的 AOC 葡萄酒產區。從一般清淡可口的干白酒到頂級城堡酒莊出產的濃重豐厚的高級紅酒皆有出產。波爾多所產的葡萄酒，口感柔順雅緻，彷彿是風情萬種，溫柔婉約的女性化葡萄酒，被譽為「葡萄酒之后」。

本會與 Bordeaux Wine School 合辦介紹世界葡萄酒之都 -- 波爾多及在此出產的葡萄酒，讓參加者學會享受波爾多葡萄酒！更榮幸的是本會邀請了著名國際評酒家郭偉信先生主講。身為校友的他去年為無線翡翠台策劃及主持廣受歡迎的節目《尋味葡萄》。在兩小時內，他將會用一個半小時介紹波爾多及在此出產的葡萄酒，餘下的半小時則會與大家品嚐波爾多出產的葡萄酒。

參與者將收到 Bordeaux Wine School 簽發的證書。由於是項活動涉及酒精類飲品，恕不接納 18 歲以下校友參與。

現誠邀各位舊生參與，詳情如下：

日期：2011 年 8 月 6 日(星期六)

時間：下午 3 時至下午 5 時

地點：法式牛扒屋，香港銅鑼灣雲東街 33 號快捷假日酒店 6 樓

入場費：HK\$380

報名辦法：(1) 請將入場費存入「玫瑰崗舊生會」開立於滙豐銀行的帳戶: 002-0-191581

(2) 連同入數紙、閣下的姓名、聯絡電話及畢業年份，電郵至
activities@rhsosa.org

截止報名日期：2011 年 7 月 30 日 (星期六)。

如有任何問題，請電郵至 activities@rhsosa.org。

我們期待您的參與！

祝安康！

玫瑰崗舊生會

郭偉信 - 國際評酒家

郭偉信先生響譽餐飲業，擁有法國波爾多大學葡萄酒學碩士及法國巴黎藍帶烹飪學校 (Le Cordon Bleu) 高級文憑，更獲法國政府農業部頒發勳爵。郭先生累積多年葡萄酒評判經驗，自 2006 年出席 Citadelles du Vin 國際葡萄酒比賽擔任評判，更是首位亞洲代表。及後他每年均被邀為波爾多酒花初試中評酒及評分。

身為 W's 集團的常務董事，郭先生親自主理其旗艦「法式牛扒屋」。多年來他曾經在多個飲食專欄撰寫，包括東方日報之「東南風」(酒逢知己)」、星島日報之「創作食譜專欄」、飲食男女週刊之「品味飲食食譜專欄」、南華早報專欄、酒經月刊、東方日報副刊名家專欄..等。二零一零年一月他連同葉澍堃先生及黃宗澤先生一起擔任主持無線翡翠台全輯六集《尋味葡萄》，以及全程之策劃顧問。

在二零一零年十月推出由他朗讀的六國語言發聲葡萄酒辭彙，當中包括法文、意大利文、英文、德文、西班牙文，以及葡萄牙文作為有關參考範本。